

خصم يصل الى

20%

على الرحلات وحجوزات الفنادق
مع بطاقات بنك الرياض VISA الائتمانية
ومسبقة الدفع عبر المسافر

ALMVISA Promo Code

هامش الربح السنوي 29.28%
يسري العرض حتى 2024/08/14

تطبق الشروط والأحكام | بنك الرياض خاضع لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي



الشروط والأحكام:

- العرض صالح لجميع حاملي بطاقات بنك الرياض الائتمانية ومسبقة الدفع من Visa.
- يسري العرض حتى 14 أغسطس 2024
- احصل على خصم 20% على الفنادق بحد أقصى 1,000 ر.س. عبر تطبيق المسافر والموقع الإلكتروني.
- احصل على خصم 10% على الطيران (5% خصم و 5% كاش باك) بحد أقصى 1,000 ر.س. عبر تطبيق المسافر والموقع الإلكتروني. سيتم إيداع الـ 5% كاش باك في محفظة المسافر الخاصة بالعميل للاستخدام المستقبلي. مدة صلاحية الكاش باك هي 60 يوماً.
- يسري العرض مرة واحدة لكل بطاقة.
- العرض لا يسري على عمليات آبل باي.
- العرض صالح لجميع الحجوزات الداخلية والدولية.
- الحد أدنى للإنفاق للاستفادة من هذا العرض هو: 1,000 ريال.
- يسري العرض عند دفع قيمة الحجز كاملة باستخدام إحدى البطاقات المؤهلة.
- تواريخ السفر والإقامة: مفتوحة بدون توقّف.
- بنك الرياض له الأحقية في تعديل أو سحب هذا العرض في أي وقت دون سابق إنذار.
- ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة.
- للإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية، [انقر هنا](#).

شروط حملة Flash Sale:

- العرض ساري على جميع بطاقات بنك الرياض فيزا الائتمانية ومسبقة الدفع
- الحد الأقصى للخصم الفوري 1,000 ريال سعودي على الرحلات الجوية والفنادق
- لا يوجد حد أدنى للإنفاق المطلوب
- صالح لـ 20 حجزاً يومياً
- العرض ساري على الفنادق العالمية فقط
- العرض لا يسري على عمليات آبل باي.
- ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة.
- للإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية، [انقر هنا](#).

Terms and Conditions:

- The offer is valid on all Riyadh Bank Visa Credit and Prepaid Cards.
- The offer is valid until 14th of August 2024
- Get a 20% discount on hotels with a maximum discount of 1,000 SAR via Almosafer app and website when using all Riyadh Bank Visa Credit and Prepaid Cards.
- Get a 10% discount on flights (5% Instant +5% Cashback) with a maximum discount of 1,000 SAR via Almosafer app and website when using all Riyadh Bank Visa Credit and Prepaid Cards. The 5% cashback will be kept in the customer's wallet at Almosafer for future use. The Cashback Points Validity is 60 Days.
- The offer is valid for 1 booking per customer per card.
- The offer is not valid on Apple Pay transactions.
- The offer is valid on both International and Domestic bookings.
- The minimum spend is required to avail the offer is SAR 1,000.
- Offer is valid when the full payment is made using the eligible cards.
- No blackout dates.
- Riyadh Bank has the right to amend or withdraw this offer at any time without prior notice.
- The customer must be 18 years old and above.
- For Credit Cards APR disclosure, [Click here](#).

Flash Sale Campaign Conditions:

- The offer is valid on all Riyadh Bank Visa Credit and Prepaid Cards
- Maximum instant discount of 1,000 SAR on flights and hotels
- No Minimum spend required
- Valid for 20 bookings daily
- Offer valid on international hotels only
- The offer is not valid on Apple Pay transactions.
- The customer must be 18 years old and above.
- For Credit Cards APR disclosure, [Click here](#).